
KS Gradišče
Se|a skupičine delegatov - delegati skupščine krajevne

skupnosti Gradišče so se 1. marca sestali na svoji 3. seji.
Na sejo so bili povabljeni tudi člani sveta KS, predsedniki

vseh delegacij KS in predsedniki KK SZOL. Poročilo o delu
sveta KS v letu 1987 je podal predsednik dr. Albin VVedam.

Svet je obravnaval aktualno problematiko s področja KS,
težišče dela je bilo v komisijah. Komisija za varstvo okolja je
posvetila posebno skrb posebnim ureditvenim pogojem in
prometni ureditvi. Ponovno je bilo ugotovljeno, da je promet-
na ureditev v središču mesta, kamor spada tudi KS Gradišče
neustrezna in da vlada na področju mirujočega prometa
(parkiranja) popoln nered. Odgovorni na zahteve delegatov
in krajanov ne reagirajo.

Pojavljajo se težnje, da bi komisije za urejanje in varstvo
okolja v KS izgubile svoj pomen, čeS, da krajevne skupnosti
zavirajo razvoj mesta. Delegati skupščine KS so odločno
nastopili proti takim tendencam, ki bi krajevni skupnosti
kratile pravico, da odločajo pri urejanju okolja.

Zelo aktivna je bila komisija za kulturo, ki je krajanom
omogočila ogled razstav v Moderni in Narodni galeriji ter
obisk gledaliških prireditev in koncertov v Cankarjevem
domu.

Ob poročilu komisije za socialno skrbstvo, ki nudi pomoč
socialno prizadetim, starejšim občanom in mladim družinam
je bilo posebej poudarjeno stališče. da do pomoči ne more
biti upravičen mlajši krajan, ki se noče zaposliti.

Vsi prisotni so obenem z vabilom dobili tudi poročilo
' o delu potrošniškega sveta in o delu sveta stanovalcev KS

Gradišče, obenem z vabilom so prejeli tudi poročila o delu
splošne delegacije in delegacij samoupravnih interesnih
skupnosti v KS.

V razpravt o delu delegacij so predlagali, naj bi splošna
delegacija bolj sodelovala s svetom KS. Okrepili naj bi sode-
lovanje med delegacijami, ki naj bi večkrat izmenjale iz-
kušnje.

Predlagali so ukinitev samoupravne interesne skupnosti za
znanost v občinskem merilu. Po mnenju delegatov so cene
novih stanovanj nerealno visoke, pa tudi stanovanjsko po-
djetje zaračunava pri popravilih in vzdrževanju zgradb
preveč.

Delegati so na seji skupščine KS sprejeli še zaključni račun
KS Gradišče za leto 1987 in (inančni načrt za leto 1988.

* * *

Razprava o otnutku amandmajev k ustavl SFRJ - konec
februarja so se krajani iz Gradišča v veliketn številu udeležili
razprave o dopolniiih k ustavi SFRJ.

Uvodno besedo je podal dr. Ciril Ribičič, član predsedstva
ZKS. V razpravi sta sodelovala še Stane Markič, predsednik
ustavnega sodišča SRS in Ivo Bernard, predsednik sveta za
razvijanje delegatskega in skupščinskega sistema pri OK
SZDL Ljubljana Center.

Krajani so v obširni razpravi razčlenili mnogo vprašanj,
dilem in pobud ter posebej poudarili, da bi morali vse sile
osredotočiti na izhod iz krize.

Vse pripombe bodo posredovali ustavni komisiji. Izrazili so
željo, da bi stališča te komisije tudi objavili.

* • *
Ocena temeljne kandldaci|ske koml»l|e - v začetku marca

je bila v KS Gradišče temeljna kandidacijska konferenca.
Udeležilo se je je 39 delegatov in 25 zainteresiranih občanov.

Člani predsedstva KK SZDL so na svoji seji dne 14. marca
ugotovili, da je temeljna kandidacijska konferenca uspela.

A. Ž.


